
Møtereferat

Møte/ type

Styremøte

Avdeling/ gruppe

NRK avd.

Trondheim og

omegn

Dato

14.06.23

Tid

18:30

Sted

Skyttervegen

Til stede:

Roger, Sonni, Ådne

Fravær meldt:

May Kristin, Edgar, Elin

Referent

Ådne

Møte slutt

20:50

Neste møte:

Forslag lagt inn i dokument under møtet

Konkretiseres over messenger når dato nærmer

seg

Saksopplysninger Ansvar Frist

Dyrevelferdskontrollør og oppbevaring av dokumentasjon

Hei. I henhold til forskrift om velferd for hest og hund i konkurranse, skal det være
dyrevelferdskontrollører på alle konkurranser, mulig også utstilling? Det er jeg ikke helt
sikker på. Det er krav om at dokumentasjon på dette, (for jakt er det utarbeidet et eget
skjema) skal oppbevares i 5 år. Har klubben en ordning for hvor/hvem som har ansvaret
for oppbevaring av dette? Hvis ikke ber jeg om at dere tar opp dette på neste styremøte.
Det bør kanskje oppbevares sammen med eventuelle andre dokumenter som er viktige
og oppbevares for klubben, da komiteer og styret endrer deltakere fra år til år.

Oppsummering av saken skal sendes til jaktkomiteen etter styremøtet:
jaktkomite.nrk.trondheim@gmail.com

Bør scannes og legges inn i drive for at det ikke forsvinner.

Vi er ikke vedtaksdyktige, men vi ønsker å kunne lagre dokumenter digitalt. Det kan
sendes til hovedstyret på mail, så kan vi lagre det i minimum 5 års perioden. Forslaget vil
legges ut som EB-sak i styret, og eventuelt vedtak vil bli med i neste styremøte.

Ådne 18.0

6

Elektronisk behandlet: helgekurs i tolling. Videreformidlet til komiteen at juli er en dårlig
måned, kursavgift på 2500 per ekvipasje (evt vurdere to grupper a seks ekvipasjer som
betaler 1500 hver)
EB sak: 02/2023
Elektronisk behandlet: reisegodtgjørelse til arrangementer hvor man både hjelper til og er
deltaker.

http://www.retrieverklubben.no/
mailto:jaktkomite.nrk.trondheim@gmail.com


E-post fra om tematrening i Agility, må svares ut

Vi svarer at vi ikke har noe planlagt ennå, men at vi gjerne kan ta kontakt dersom vi
ønsker å ta noen tematreninger.

Vi startet dialog ved å svare intruktør på mail. Vi er interessert, men ønsker å vite hva
instruktøren tenker om pris for et slikt tilbud.

Ingenting er vedtatt.

Ådne Fort

løpe

nde


